
Protokół Nr 72 

z LXXII Sesji Rady Miasta Milanówka 

z dnia 20 października 2022 r. 

 

Stan Rady - 15 radnych. 
Obecnych - 15 radnych (według listy obecności, załącznik nr 1 do protokołu). 

 

W obradach biorą udział następujący radni;  

Kamil Bialik, Karolina Białecka, Jaromir Chojecki, Ewa Galińska, Hubert Jarek, Janina Moława, 

Witold Mossakowski, Piotr Napłoszek, Jolanta Nowakowska, Krzysztof Ołpiński, Bożena Osiadacz, 

Krzysztof Wiśniewski, Hanna Młynarska, Renata Pawłowska, Waldemar Parol. 

Nieobecni:  
Posiedzenie Sesji Rady Miasta odbyło się w dniu 20 października 2022 r. (czwartek) o godz. 

18.00 w trybie stacjonarnym, w budynku „B” Urzędu Miasta Milanówka przy ul. Kościuszki 45. 

 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2022 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 

2022–2040. 

5. Zakończenie obrad. 

 

Ad1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Napłoszek otworzył obrady LXXII Sesji Rady Miasta 

Milanówka w dniu 20 października 2022 r. stwierdzając quorum. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Napłoszek poinformował, że dziś sesja jest zwołana w trybie 

nadzwyczajnym z wniosku BMM Piotra Remiszewskiego. 

Radna Janina Molwa złożyła wniosek, aby wpisać w porządek obrad punktu – Sprawy różne, 

Sprawozdanie burmistrza z bieżącej działalności między sesjami i realizacji uchwał i stanowisk rady, 

Zgłaszanie interpelacji i wniosków i pytań oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Napłoszek poddał pod głosowanie wniosek radnej Janiny 

Moławy o zmianę porządku obrad, na co BMM wyraził zgodę w treści wniosku. 

Rada Miasta w głosowaniu: 10-za, 1- głos wstrzymujący, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Napłoszek poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad. 

Rada Miasta w głosowaniu: 10-za, 1-wstrzymujący, pozytywnie zaopiniowała porządek obrad ze 

zmianami. 

 

Ad 2 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta. 

Zastępca Burmistrza Marcin Bąk poinformował, że po raz trzeci BMM podtrzymuje kandydaturę 

Adama Dukaczewskiego na stanowisko Skarbnika Miasta Milanówka. Ta sytuacja, w której jest 

gmina, jest dopuszczalna, ale niewłaściwa. Obowiązki skarbnika wykonuje na podstawie 

upoważnienia Bożeny Sehn p. Dorota Graczyk. Bożena Sehn została odwołana ze stanowiska 

skarbnika. Burmistrz stoi na stanowisku, że p. Adam Dukaczewski spełnia wszelkie warunki, żeby 

być skarbnikiem. 

Radca Prawny UM Bartosz Malec podkreślił, że RMM zajmowała się tym tematem dwukrotnie na 

wniosek BMM. Pierwszy raz w sierpniu, zaraz po odwołaniu p. Sehn oraz pod koniec września, kiedy 

ten stan trwał dłużej i p. kierownik nabrała wątpliwości, czy to upoważnienie pozostanie w mocy 

również poi zakończeniu stosunku pracy pani skarbnik. Jeżeli mielibyśmy do czynienia z klasycznym 

zapisem sformułowania o charakterze administracyjno prawnym, czyli: „Upoważniam p. kierownik 

do dokonywania kontrasygnaty” mielibyśmy sprawę biorąc pod uwagę aktualne orzecznictwo  

i aktualne stanowisko RIO, czy stanowisko doktryny jasne. Upoważnienia administracyjno prawne nie 

wygasają po odwołaniu osoby, która udzieliła tego upoważnienia, ponieważ nie jest to upoważnienie 



od osoby fizycznej dla osoby fizycznej, tylko jest to upoważnienie od konkretnej osoby piastujące 

określone stanowisko do wykonywania obowiązków o charakterze admiracyjnym, władczym,  

w związku z wykonywanie stanowiska. Niestety w tym upoważnieniu mamy zapisy, które powodują, 

że jego ostateczny charakter może być wątpliwy i w niektórych wypadkach podważony. Samo 

upoważnienie ma zapisy, że „Upoważnia się do dokonywania kontrasygnaty p. kierownik na czas 

nieobecności skarbnika w pracy. Powoduje to, że to upoważnienie klasyczne, administracyjno 

prawne, może być w niektórych przypadkach interpretowane jakom upoważnienie o charakterze 

cywilnym, czyli w skrajnych przypadkach może być podważone, jako nieprawidłowe do 

wykonywania kontrasygnaty, co może narazić gminę na ryzyko prawne przy podejmowaniu 

czynności z taką kontrasygnatą, że nie są obarczone wada prawną określoną w art. 46 ustawy  

o samorządzie gminnym, czyli czy czynność ta może być uznana za bezskuteczną. Dlatego rani 

powinni rozważyć ewentualność powołania skarbnika, aby zabezpieczyć funkcjonowanie jednostki 

albo złożyć wniosek do RIO z ostrożności, aby uzyskać stanowisko Izby w tym zakresie, czy takie 

upoważnienie pozostaje w mocy po zakończeniu stosunku prawnego pani skarbnik. Do końca 

października stosunek pracy funkcjonował. Po 1 listopada istnieje pewne ryzyko prawne czy to 

upoważnienie będzie ważne. Od strony UM można przyjąć stanowisko, że jest w mocy, natomiast 

wskazując, że jest pewne ryzyko prawne np. przez kontrahentów umów, które są kontrasygnowane 

przez panią kierownik na bazie tego upoważnienia, czy tego typu umowa nie będzie traktowana, jako 

umowa bezskuteczna. Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym wszystkie oświadczenia woli  

o charakterze majątkowym bez kontrasygnaty są bezwzględnie nieważne, mogą być uznane za 

bezskuteczne. 

Pan Adam Dukaczewski podkreślił, że jest tylko jedna osoba, która ma to umocowanie. Do tej pory 

były to dwie osoby, czyli p. Gontarczyk i skarbnik Bożena Sehn. Każdy może zachorować, wziąć 

urlop. Pan Dukaczewski abstrahuje od tego, czy po 30 października będzie nosiła wadę prawną. Może 

się to wiązać z paraliżem gminy.  

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Napłoszek poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie 

powołania Skarbnika Miasta. 

Rada Miasta w głosowaniu: 5-za, 6- przeciw 1- głos wstrzymujący, 3- nb, uchwała nie została 

podjęta.  

 

Ad 3 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2022 rok. 

Zastępca Skarbnika Adam Dukaczewski zreferował projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 

miasta na 2022 rok. 

1) w dochodach budżetu na 2022 rok określonych w tabeli nr 1 dokonuje się zmian zgodnie  

z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały;  

2) w wydatkach budżetu na 2022 rok określonych w tabeli nr 2 dokonuje się zmian zgodnie  

z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały;  

3) w zadaniach majątkowych w 2022 roku określonych w tabeli nr 3 dokonuje się następujących 

zmian:  

- w dziale 600, w rozdziale 60016, zwiększa się plan wydatków majątkowych w § 6050 o kwotę  

60 290,00 zł, zmniejsza się plan wydatków majątkowych w§ 6057 o kwotę 1 913 553,59 zł oraz  

w § 6059 o kwotę 478 388,39 zł na zadanie pn.: „Poprawa, jakości powietrza na terenie ZIT WOF 

poprzez budowę parkingów” Parkuj i jedź””;  

- w dziale 801, w rozdziale 80101, § 6050 zwiększa się plan wydatków majątkowych o kwotę  

50 000,00 zł na zadanie pn.: „Termomodernizacja dwóch budynków Szkół Podstawowych  

w Milanówku – wspieranie efektywności energetycznej”;  

 - w dziale 801, w rozdziale 80101, § 6050 zadanie inwestycyjne pn. „Budowa budynku edukacyjno-

sportowego przy Szkole Podstawowej nr 2 składającego się z szatni, dwóch sal świetlicy szkolnej, 

jednej Sali czytelni szkolnej, siedmiu sal lekcyjnych, sali gimnastycznej 20 × 30 metrów, jednego 

magazynku sprzętu sportowego, kompletu szatni WF, toalet, trzech pomieszczeń technicznych, 

jednego pomieszczenia dla nauczycieli, jednego gabinetu logopedycznego, holu, przejścia z nowego 

budynku do budynku istniejącego, niezbędnych przejść i korytarzy, niezbędnej inf. tech. – poprawa 

warunków nauki” otrzymuje brzmienie: 



„Budowa Szkoły Podstawowej nr 2 im. Armii Krajowej w Milanówku będącej Centrum Edukacji 

Ekologicznej”. W związku z zakończeniem procesu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, poszerzającej zakres parametrów budowlanych dla działki objętej inwestycją pojawia 

się możliwość wybudowania nowego budynku Szkoły Podstawowej nr 2. Urząd Miasta Milanówka 

będzie ubiegał się o uzyskanie zewnętrznych dofinansowań na realizację inwestycji. W tym celu 

konieczne jest sporządzenie programu funkcjonalno-użytkowego. Bez zmiany nazwy zadania nie ma 

możliwości zawarcia umowy z wykonawcą.  

4) tabela Nr 3 „Zadania majątkowe w 2022 roku” otrzymuje brzmienie zgodne z załącznikiem nr 3 do 

niniejszej uchwały.  

5) w załączniku nr 4 pn.: "Plan dochodów własnych jednostek budżetowych i wydatków nimi 

finansowanych na 2022 r." zwiększa się w Szkole Podstawowej nr 1 w dziale 801, rozdziale 80101 

plan dochodów bieżących o kwotę 65 000 zł i wydatków bieżących o kwotę 65 000 zł oraz w Szkole 

Podstawowej nr 2 w dziale 801, rozdziale 80101 plan dochodów bieżących o kwotę 10 000 zł  

i wydatków bieżących o kwotę 10 000 zł.  

6) załącznik nr 1 pn.: "Dotacje dla jednostek należących do sektora finansów publicznych na 2022 

rok" i załącznik nr 1. pn. "Dotacje dla jednostek spoza sektora finansów publicznych na 2022 rok" 

otrzymują brzmienie zgodne z załącznikami nr 5 i 6 do uchwały.  

 

Dokonuje się zmian w planie dochodów w budżecie miasta Milanówka w następujący sposób:  
1) - w dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, w rozdziale 75412 – 

Ochotnicze Straże pożarne, § 6300 zmniejsza się plan dochodów majątkowych o kwotę 500 000,00 

zł w związku z podpisanym aneksem do umowy zawartej z dnia 5 kwietnia 2022 r. z Marszałkiem 

Województwa Mazowieckiego o przesunięciu tych środków na 2023 r.;  

2) w dziale 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem, w rozdziale 75621 

– Udziały gmin w podatkach stanowiących dochód budżetu państwa, § 0750 zwiększa się plan 

dochodów bieżących o kwotę 2 284 398,80 zł w związku z przyznaniem dla Gminy Milanówek 

dodatkowych dochodów na rok 2022 z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób 

fizycznych;  

3) w dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, w rozdziale 90001 – 

Gospodarka ściekowa i ochrona wód, § 0960 wprowadza się plan dochodów bieżących na kwotę 

616,00 zł stanowiących darowiznę na budowę kanalizacji w ul. Moniuszki w Milanówku;  

Plan dochodów zwiększa się o kwotę 1 785 014,80 zł  

Dokonuje się zmian w planie wydatków w budżecie miasta Milanówka w następujący sposób:  
1) w dziale 600 – Transport i łączność, w rozdziale 60016 – Drogi publiczne gminne, zmniejsza 

się limit wydatków majątkowych o kwotę 2 331 651,98 zł; z uwagi na konieczność przeniesienia  

i zabezpieczenia odpowiedniej wysokości środków w roku 2023 na budowę parkingu nr 2, nadzór 

inwestorski oraz oznakowanie parkingu zgodnie z wytycznymi. Aktualnie złożono wniosek do 

starostwa o ZRID, zatem realizacja zgodnie z pismem wykonawcy rozpocznie się dopiero w roku 

2023. Zmiana jest również konieczna podpisania aneksu z wykonawcą wydłużającego termin 

realizacji inwestycji.  

- zapewnienia prawidłowej klasyfikacji budżetowej zaplanowanych wydatków.  

Środki pozostające w roku 2022 zostaną przeznaczone na:  

- w przypadku parkingu nr 1 - zapłatę za dokumentację techniczną, wykonanie robót, oznakowanie 

parkingu zgodnie z wytycznymi dotyczącymi promocji (tablica informacyjna i oznakowanie ZIT-

WOF) oraz nadzór inwestorski.  

- w przypadku parkingu nr 2 – zapłatę za dokumentację techniczną;  

2) w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa, w rozdziale 70004 – Różne jednostki obsługi 

gospodarki mieszkaniowej zmniejsza się plan wydatków bieżących o kwotę 124 999,64 zł na dotacje 

dla jednostek obsługi gospodarki mieszkaniowej;  

3) w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa, w rozdziale 70005 - Gospodarka gruntami  

i nieruchomościami, zwiększa się łącznie plan wydatków bieżących o kwotę 61 786,63 zł, w tym 

zwiększa się plan wydatków w grupie wynagrodzenia o kwotę 20 536,63 zł na wynagrodzenia 

pracowników zatrudnionych w ramach umów zleceń na sprzątanie targowiska, WC i pochodne od 

wynagrodzeń oraz wydatków statutowych o kwotę 41 250,00 zł na materiały do konserwacji: żarówki, 



bezpieczniki, zamki, materiały sanitarne, hydrauliczne i budowlane (dla lokali użytkowych), pędne do 

taboru samochodowego, w tym benzyna, olej napędowy, opłaty energia elektryczna, woda 

(Targowisko, Basen), koszty postępowania sądowego i prokuratorskiego;  

4) w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa, w rozdziale 70007 – Gospodarowanie 

mieszkaniowym zasobem gminy, zwiększa się plan wydatków bieżących statutowych o kwotę  

124 999,64 zł na materiały do konserwacji: żarówki, bezpieczniki, zamki, materiały sanitarne, 

hydrauliczne i budowlane (lokale mieszkalne), pędne do taboru samochodowego, w tym benzyna, olej 

napędowy oraz materiały do remontów budynków, materiały bhp dla pracowników i środki czystości  

i wyposażenie (piece, kuchnie do lokali gminnych i inne), opłaty za energię elektryczną lokale 

mieszkaniowe, opłaty za wodę w lokalach, remonty lokali mieszkaniowych, zakup usług 

kominiarskich, wywóz nieczystości płynnych, odprowadzenie ścieków, wykonanie przeglądów  

w zasobach gminnych, usługi szklarskie, stolarskie itp. oraz fundusz remontowy należny Wspólnotom 

Mieszkaniowym za lokale gminne, koszty postępowania sądowego i prokuratorskiego;  

5) w dziale 750 - Administracja publiczna, w rozdziale 75023 – Urzędy gmin zwiększa się plan 

wydatków bieżących (statutowych) o kwotę 200 000,00 zł na zapewnienie energii elektrycznej dla 

siedzib Urzędu Miasta Milanówka w związku ze znacznym wzrostem cen;  

6) w dziale 750 - Administracja publiczna, w rozdziale 75095 – Pozostała działalność zwiększa 

się plan wydatków bieżących łącznie o kwotę 2 761 565,78 zł, w tym w grupie wynagrodzenia  

o kwotę 1 592 321,13 zł na spłatę zobowiązań wymagalnych wobec US oraz ZUS: 25 618,00 zł – 

podatek od wynagrodzeń za 2022 rok, należność główna; 517 764,45 zł – składki na ubezpieczenia 

społeczne za lata 2020-2022 - należność główna; 323 946,39 zł – składki na ubezpieczenie zdrowotne 

za lata 2020-2022 - należność główna; 644 278,72 zł – składki na ubezpieczenia społeczne za lata 

2020-2022 - należność główna; 80 713,57 zł – składki na Fundusz Pracy za lata 2020-2022 - 

należność główna; oraz w grupie wydatków statutowych o kwotę 1 169 244,65 zł, w tym 58 210,00 zł 

na paliwo gazowe do budynku C Urzędu Miasta, 911 899,65 zł na zobowiązania wymagalne wobec 

kontrahentów (MPWiK, BYŚ, Wspólnoty mieszkaniowe i inne, gdzie dokonywane były: zakupy 

materiałów do konserwacji i remontów lokali, budynków, zakupy materiałów sanitarnych, biurowych, 

zakupy materiałów do utrzymania i pielęgnacji zieleni, utrzymania porządku i czystości, zakupy 

materiałów do napraw samochodów i maszyn; opłaty za energię elektryczną lokali mieszkalnych, 

użytkowych, opłaty za wodę; opłaty związane usługami napraw maszyn, urządzeń, sprzętów; zakupy 

usług.   

kominiarskich, wywóz nieczystości płynnych i stałych, odprowadzanie ścieków itp.) oraz 199 135,00 

zł – odsetki od zobowiązań wymagalnych wobec US oraz ZUS;  

7) w dziale 754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, w rozdziale 75495 – 

Pozostała działalność zwiększa się plan statutowych wydatków bieżących o kwotę 16 593,66 zł na 

pokrycie kosztów na realizację umowy związanej z wykonywaniem zabiegów kastracji i sterylizacji 

zwierząt oraz udzielaniem pomocy weterynaryjnej;  

8) w dziale 757 – Obsługa długu publicznego, w rozdziale 75702 – Obsługa papierów 

wartościowych, kredytów i pożyczek oraz innych zobowiązań jednostek samorządu 

terytorialnego zaliczanych do tytułu dłużnego – kredyty i pożyczki zwiększa się plan wydatków 

bieżących o kwotę 908 714,00 zł na pokrycie kosztów związanych z obsługą długu Gminy Milanówek 

w związku ze wzrostem poziomu stóp procentowych;  

9) w dziale 801 - Oświata i wychowanie, w rozdziale 80101 – Szkoły podstawowe zwiększa się 

plan wydatków majątkowych o kwotę 50 000,00 zł w związku z koniecznością wykonania prac 

dodatkowych niebędących przedmiotem umowy na termomodernizację. W ramach zadania 

inwestycyjnego ściany zewnętrzne piwnic w salach lekcyjnych oraz szatni zostały zaizolowane. 

Wyeliminowano tym samym zagrożenie ponownego podsiąkania i zawilgocenia ścian, jednak proces 

destrukcji tynków na skutek długotrwałego wpływu wilgoci jest dalece zaawansowany. Zakres prac  

w salach językowych w SP3 oraz szatniach znajdujących się poniżej poziomu terenu obejmuje jedynie 

wymianę instalacji c.o. wraz z grzejnikami, oraz prace naprawcze w obrębie grzejników, oraz trasy 

wykonanej instalacji. Ze względu na powyższe oraz w trosce o najwyższe dobro Użytkowników 

placówki, konieczne jest wykonanie prac w zakresie oczyszczenia powierzchni muru, odgrzybiania 

oraz prac związanych z odtworzeniem tynku i odmalowania ścian. Dodatkowo podczas realizacji 

inwestycji, polegającej na modernizacji istniejących obiektów należy uwzględnić prace dodatkowe  

i nieprzewidziane na etapie prac projektowych. Specyfika placówek oraz prowadzenie prac w czasie 



funkcjonowania obiektów wymaga szybkiego działania i sprawnego podejmowania decyzji, które 

skutkować mogą zwiększeniem nakładów finansowych. Brak wolnych środków na prace dodatkowe 

bezpośrednio związane z realizacją tego zadania budżetowego uniemożliwia lub wstrzymuje 

możliwość wykonania tych prac, powodując poważne utrudnienia dla Użytkowników;  

10) w dziale 801 - Oświata i wychowanie, w rozdziale 80104 - Przedszkola zwiększa się plan 

wydatków bieżących w grupie dotacje o kwotę 65 000,00 zł dla przedszkola publicznego 

prowadzonego przez inną osobę niż jst;  

11) w dziale 801 - Oświata i wychowanie, w rozdziale 80149 – Realizacja zadań wymagających 

stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci w przedszkolach, oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego 

zmniejsza się plan wydatków bieżących w grupie dotacje o kwotę 200 000,00 zł i przesuwa do innych 

rozdziałów w grupie dotacje; 

12) w dziale 801 - Oświata i wychowanie, w rozdziale 80150 – Realizacja zadań wymagających 

stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci i młodzieży w szkołach 

podstawowych zwiększa się plan wydatków bieżących w grupie dotacje o kwotę 261 000,00 zł dla 

szkoły prowadzonej przez inną osobę niż jst;  

13) w dziale 801 - Oświata i wychowanie, w rozdziale 80195 – Pozostała działalność zwiększa się 

plan statutowych wydatków bieżących o kwotę 15 600,00 zł w związku ze wzrostem cen programów 

Vulcan ODPN i NABO w celu zapewnienia dostępu do tych programów referatowi oświaty  

i jednostkom podległym;  

14) w dziale 852 – Pomoc społeczna, w rozdziale 85295 – Pozostała działalność zwiększa się plan 

wydatków bieżących łącznie o kwotę 38 787,00 zł w związku z przystąpieniem Gminy Milanówek do 

rządowego programu „Korpus Wspierania Seniora”, w tym w grupie wynagrodzenia o kwotę  

29 865,00 zł oraz w grupie wydatków statutowych o kwotę 8 922,00 zł;  

15) w dziale 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza, w rozdziale 85404 – Wczesne 

wspomaganie rozwoju dziecka zwiększa się plan wydatków bieżących w grupie dotacje o kwotę  

9 000,00 zł dla jednostki oświatowej prowadzonej przez inną osobę niż jest;  

16) w dziale 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, w rozdziale 90003 – 

Oczyszczanie miast i wsi zmniejsza się plan statutowych wydatków bieżących o kwotę 61 786,63 zł 

na zakup usług pozostałych, w tym wywóz nieczystości stałych – teren miasta oraz usługi dezynfekcji, 

dezynsekcji i deratyzacji;  

17) w dziale 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, w rozdziale 90019 – Wpływy  

i wydatki związane z gromadzeniem środków z opłat i kar za korzystanie ze środowiska 

zmniejsza się plan statutowych wydatków bieżących o kwotę 9 593,66 zł.  

Plan wydatków zwiększa się o kwotę 1 785 014,80 zł 

Pan Dukaczewski podkreślił, że istotne jest to, że środki, które są przesuwane w ramach 

zlikwidowanego ZGKiM bilansują się, czyli środki na funkcjonowanie referatu gospodarki 

komunalnej i mieszkaniowej są zbilansowane. Nie ma zwiększenia, są tylko przesunięcia. 

Zaproponowano, aby zobowiązania wymagalne wygenerowane przez ówczesny ZGKiM zostały 

pokryte ze środków, które otrzymała gmina z Ministerstwa Finansów w wysokości 5 036 032,46 zł.  

Z tej kwoty wykorzystano 2 284 398,80 zł, jako suma bilansująca ten projekt uchwały. Po zostaje do 

wykorzystania 2 751 633,60 zł. Różnica pomiędzy kwotą 5 036 032,46 zł a sumą bilansującą 

2 284 368,80 zł pozostaje nieujęta jeszcze w dochodach budżetu. Te środki, które dodatkowo 

otrzymały gminy, można tylko wprowadzić w 2022 roku. Dlatego zadłużenia nie pokryto ze środków 

wolnych. 

Radna Janina Moława podkreśliła, że po raz drugi w projekcie uchwały dotyczącej zmian  

w budżecie pojawia się sprawa zmiany zadania dotyczącego SP2. Na wniosek radnego Kamila Bialika 

na koniec roku, zadanie, które zostało wpisane w zadanie majątkowe, o takim charakterze, jakie 

mamy zmienić, czyli „Budowa szkoły”. RMM głosowała na poprzedniej sesji zapis zadania „Budowa 

szkoły”. W obecnym stanie gospodarczym, finansowanym Milanówka jest to niemożliwe. Gmina 

posiada znaczne zadłużenie dobiegające 60 mln zł. Nie można zadłużać gminy bez końca. Czytamy  

w budżecie, że należy zwiększyć środki o prawie 900 000,00 zł środki na obsługę długu, obligacji. 

Planowano, że będzie to 700 000,00 zł a teraz się okazuje, że w tym roku będzie to 1 600 000,00 zł.  

W przyszłym roku będzie to jeszcze więcej niż założono, czyli więcej niż  



2 300 00,00 zł. Radna uzyskała informację, że rozbiórka starego budynku szkoły raczej nie jest 

możliwa. Gmina nie uzyskała środków na budowę nowej szkoły. Na spotkaniu z okazji Dnia Edukacji 

BMM powiedział, że prawdopodobnie w czerwcu będzie podpisana umowa z wykonawcą. Burmistrz 

nie rozmawiał na ten temat z RMM. W gminie jest wiele zaczętych inwestycji, które są 

niedoszacowane. Inwestycję, która ma już podpisana umowę z wykonawcą Centrum Bezpieczeństwa, 

oceniono na 13 mln zł. Okazało się, że będzie to 16 mln zł. 

ZB Marcin Bąk zwrócił uwagę, że tutaj nie mówimy o tym, że budowa zaraz się zacznie i trzeba 

wszystko rzucić i to robić. Mając ten zapis w WPF, blokujemy możliwość starania się o jakiekolwiek 

środki. Zapis szczegółowy, gdzie wymienione są wszystkie działania blokuje możliwości starania się 

o środki. Im bardziej zapis jest ogólny, tym dla inwestycji jest lepiej. Zgadzając się na zmianę 

inwestycji, radni automatycznie nie dają zgody na budowę szkoły. Po zmianie nazwy zadania można 

by było wykonać program funkcjonalno użytkowy. Gdyby pojawiło się dofinansowanie na budowę 

takich placówek, te dokumenty mogłyby być punktowane we wniosku. 

Przewodniczący Rady Miasta pamięta sesje i komisje, na których rozmawiano o rozbudowie SP2., 

Kiedy radni chcieli wiedzieć, jak ta rozbudowa ma wyglądać, UM nie chciał się pod niczym podpisać, 

aż w końcu na spotkaniu w SP2 burmistrz powiedział, że rozbudowa ma wyglądać tak, jak jest 

przedstawiona w projekcie jednej z mieszkanek. Burmistrz podpisał się pod projektem osobiście. 

Potem okazało się, że jest to już nieważne. Pojawiła się koncepcja budowy nowej szkoły. Wniosek na 

dofinansowanie złożony w Polski Ładzie nie przeszedł. Burmistrz twierdzi, że zmiana zadania daje 

większe możliwości. Radnemu się wydaje, że zostało już określone, co tej szkole jest potrzebne. 

Radni przegłosowali, że zadanie zostaje w tym zakresie. Jak radni zmienią nazwę zadania, to istnieje 

obawa, że UM zacznie projektować Centrum Edukacyjne z boiskiem na dachu. Budynek stanąłby na 

terenie obecnego boiska. Szkoła, która ma problemy z realizacją zajęć WF, bo ma tylko boisko i małą 

salę, zostanie pozbawiona jeszcze boiska. Budowa ruszy albo i nie ruszy, nie wiadomo, ile czasu 

będzie trwała. W WPF widać, że gmina będzie miała problemy finansowe. Boisko na dachu pięknie 

wygląda na prezentacjach, ale jak przyjdzie moment konserwacji i utrzymania to będzie stwarzało 

problemy. Gmina ma problem ze zwykłymi dachami. Radny uważa, że budynek szkoły będzie 

kosztował min. 20 mln zł. W całości była szacowana na 40 mln zł. Jak wpiszemy budynek w WPF za 

20 mln zł, to na pewno nie obroni się w RIO. UM przedstawia propozycje, które i tak nie nastąpią. 

Przewodniczący Rady Rodziców Artur Nidziński podkreślił, że rodzice uczniów długo czekają na 

poprawę warunków w SP2. Szkoła zdecydowanie potrzebuje rozbudowy, budowy, czy jak tego nie 

nazwiemy. Pojęcie rozbudowy jest bardzo szerokie. Tak się zaczyna obecny zapis w budżecie. 

Mieszkańcy oczekują, że nastąpi krok do przodu, ponieważ powinien być zrobiony już w 2020 roku. 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy przedstawiciele Rady Rodziców popierają wniosek 

BMM, żeby zmienić nazwę zadania, czy przedstawiciel rodziców przyszedł z prośbą, żeby coś 

zaczęło się dziać w tej sprawie? 

Przewodniczący Rady Rodziców Artur Nidziński podkreślił, że popierany jest każdy ruch, który 

pozwoli ruszyć z ta budową. Czy to będzie wniosek taki, czy inny, rozbudowa czy budowa, każdy 

wniosek będzie poparty, każdy zapis w budżecie, który pozwoli, żeby można było zrobić krok do 

przodu? Pan Nidziński ma nadzieję na stworzenie PFU, żeby można było przeprowadzić sytuację 

przetargową do tego, żeby ta szkoła nabrała takiego wyglądu jak inne szkoły w naszej gminie. 

Walczymy o to, żeby szkoła miała warunki godne w XXI w.  

Dyrektor SP2 Beata Woźniak odpowiedziała na pytanie PRM twierdząco. Jest za wnioskiem BMM. 

Spotkania w sprawie szkoły SP2 trwają od wielu miesięcy. Przez ten czas nic się nie zmieniło. Szkoła 

została pominięta w termomodernizacji, pomijana w jakichkolwiek projektach. Bez zmiany zadania 

nic się nie zadzieje. Znowu SP2 będzie poza marginesem jakichkolwiek działań. 

Radna Janina Moława zgłosiła wniosek formalny, aby zostawić zadanie w takim zapisie jak ono 

jest, ponieważ zostawienie takiego zapisu gwarantuje zrobienie czegokolwiek, żeby były lepsze 

warunki pracy dla nauczycieli i uczniów. 

Przewodniczący Rady Miasta rozumie, że wniosek będzie miał brzmienie: w paragrafie 1, pkt 3 

projektu uchwały usunąć ten zapis od słów” w dziale 801, w rozdziale 80101, paragraf 6050, zadanie 

inwestycyjne pn. „ 

do zdania „bez zmiany zadania nie ma możliwości zawarcia umowy z wykonawcą”. Pozostawić 

obecny zapis w budżecie. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek radnej Janiny Moławy. 



Rada Miasta w głosowaniu: 12-za, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw. 

 

Radna Janina Moława zgłosiła wniosek formalny dotyczący pkt 6 w dziale 750-Administracja 

publiczna, w rozdziale 75095- Pozostała działalność, zwiększa się plan wydatków zwiększa się plan 

wydatków bieżących łącznie o kwotę 2 761 565,78 zł, w tym w grupie wynagrodzenia o kwotę 1 592 

321,13 zł na spłatę zobowiązań wymagalnych wobec US oraz ZUS– podatek od wynagrodzeń za 2022 

rok, należność główna; 517 764,45 zł – składki na ubezpieczenia społeczne za lata 2020-2022 - 

należność główna; 323 946,39 zł – składki na ubezpieczenie zdrowotne za lata 2020-2022 - należność 

główna; 644 278,72 zł – składki na ubezpieczenia społeczne za lata 2020-2022 - należność główna; 80 

713,57 zł – składki na Fundusz Pracy za lata 2020-2022 - należność główna; oraz w grupie wydatków 

statutowych o kwotę 1 169 244,65 zł, w tym 58 210,00 zł na paliwo gazowe do budynku C Urzędu 

Miasta, 911 899,65 zł na zobowiązania wymagalne wobec kontrahentów (MPWiK, BYŚ, Wspólnoty 

mieszkaniowe i inne), gdzie dokonywane były: zakupy materiałów do konserwacji i remontów lokali, 

budynków, zakupy materiałów sanitarnych, biurowych, zakupy materiałów do utrzymania  

i pielęgnacji zieleni, utrzymania porządku i czystości, zakupy materiałów do napraw samochodów  

i maszyn; opłaty za energię elektryczną lokali mieszkalnych, użytkowych, opłaty za wodę; opłaty 

związane usługami napraw maszyn, urządzeń, sprzętów; zakupy usług kominiarskich, wywóz 

nieczystości płynnych i stałych, odprowadzanie ścieków itp.) oraz 199 135,00 zł – odsetki od 

zobowiązań wymagalnych wobec US oraz ZUS.  

Radna chciałby, żeby środki pochodziły z wolnych środków, a 2 761 565,78 zł zostały przesunięte na 

drogi, zadanie inwestycyjne budowa 17 dróg, wpisane pod nr 12, dział 600, rozdział 60016, paragraf 

6050. 

Zastępca Skarbnika Adam Dukaczewski prosi o wniosek, który się bilansuje. 

Radca Prawny Bartosz Malec popiera stanowisko skarbnika, że powinniśmy domagać się 

propozycji bilansującej. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek radnej Janiny Moławy o wykreślenie 

pkt 6 i przeniesienie wszystkich środków na zadanie majątkowe „Przebudowa przez modernizację ulic 

stanowiących drogi publiczne ulic Spacerowa, Parkowa, Kraszewskiego, Górnoleśna, Brwinowska, 

Grodeckiego, Żwirki Wigury, Leśny Ślad, Piasta, Niecała, Falęcka, Dzierżanowskiego, 

Szczepkowskiego, Kasprowicza, Ledóchowskiej, Gombrowicza „. 

Rada Miasta w głosowaniu: 2-za, 7-przeciw, 1- wstrzymująca, negatywnie zaopiniowała wniosek 

jw. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji Jolanta Nowakowska poinformowała, że opinia 

komisji  

była negatywna. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu 

miasta na 2022 rok z autopoprawkami. 

Rada Miasta w głosowaniu: 9-za, 1- przeciw 2-wstrzymujące, 3- nb, podjęła Uchwałę  

Nr 568/LXXII/22 w sprawie zmian budżetu miasta na 2022 rok z autopoprawkami. 

 

Ad 4. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na 

lata 2022–2040. 

Zastępca Skarbnika Adam Dukaczewski zreferował projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 2022–2040. 

Ww. projekt uchwały jest przedstawiony na stronie miasta w BIP.  

 

 W związku ze zwiększeniem limitów wydatków wieloletnich w 2023 roku zwiększono 

planowaną emisję obligacji w 2023 roku o 2.000.000,00 zł.  

- w pkt 1.1 (Wydatki na programy, projekty lub zadania związane z programami realizowanymi 

z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.  

o finansach publicznych) w przedsięwzięciach majątkowych:  
- w przedsięwzięciu pn. "Poprawa, jakości powietrza na terenie ZIT WOF poprzez budowę 

parkingów "Parkuj i jedź" - zmniejsza się limit wydatków w 2022 o kwotę 2.331.651,98 zł  

i jednocześnie wprowadza się limit wydatków w 2023 roku na tę samą kwotę 2.331.651,98 zł - 



konieczności przeniesienia i zabezpieczenia odpowiedniej wysokości środków w roku 2023 na 

budowę parkingu nr 2, nadzór inwestorski oraz oznakowanie parkingu zgodnie z wytycznymi. 

Aktualnie złożono wniosek do starostwa o ZRID, zatem realizacja zgodnie z pismem wykonawcy 

rozpocznie się dopiero w roku 2023. Zmiana jest również konieczna podpisania aneksu z wykonawcą 

wydłużającego termin realizacji inwestycji.  

- zapewnienia prawidłowej klasyfikacji budżetowej zaplanowanych wydatków.  

Środki pozostające w roku 2022 zostaną przeznaczone na:  

- w przypadku parkingu nr 1 - zapłatę za dokumentację techniczną, wykonanie robót, oznakowanie 

parkingu zgodnie z wytycznymi dotyczącymi promocji (tablica informacyjna i oznakowanie ZIT-

WOF) oraz nadzór inwestorski.  

- w przypadku parkingu nr 2 – zapłatę za dokumentację techniczną 

- w przedsięwzięciu pn. "Termomodernizacja dwóch budynków Szkół Podstawowych  

w Milanówku" zwiększa się łączne nakłady finansowe o kwotę 50.000,00 zł, zwiększa się limit 

wydatków w 2022 roku o kwotę 50.000,00 zł, - zmiana wynika z konieczności wykonania prac 

dodatkowych niebędących przedmiotem umowy na termomodernizację. W ramach zadania 

inwestycyjnego ściany zewnętrzne piwnic w salach lekcyjnych oraz szatni zostały zaizolowane. 

Wyeliminowano tym samym zagrożenie ponownego podsiąkania i zawilgocenia ścian, jednak proces 

destrukcji tynków na skutek długotrwałego wpływu wilgoci jest dalece zaawansowany. Zakres prac  

w salach językowych w SP3 oraz szatniach znajdujących się poniżej poziomu terenu obejmuje jedynie 

wymianę instalacji c.o. wraz z grzejnikami, oraz prace naprawcze w obrębie grzejników, oraz trasy  

wykonanej instalacji. Ze względu na powyższe oraz w trosce o najwyższe dobro Użytkowników 

placówki, konieczne jest wykonanie prac w zakresie oczyszczenia powierzchni muru, odgrzybiania 

oraz prac związanych z odtworzeniem tynku i odmalowania ścian.  

Dodatkowo podczas realizacji inwestycji, polegającej na modernizacji istniejących obiektów należy 

uwzględnić prace dodatkowe i nieprzewidziane na etapie prac projektowych. Specyfika placówek oraz 

prowadzenie prac w czasie funkcjonowania obiektów wymaga szybkiego działania i sprawnego 

podejmowania decyzji, które skutkować mogą zwiększeniem nakładów finansowych. Brak wolnych 

środków na prace dodatkowe bezpośrednio związane z realizacją tego zadania budżetowego 

uniemożliwia lub wstrzymuje możliwość wykonania tych prac, powodując poważne utrudnienia dla 

Użytkowników.  

- w pkt 1.3 (Wydatki na programy, projekty lub zadania pozostałe - inne niż wymienione w pkt 

1.1 i 1.2) w przedsięwzięciach majątkowych:  
- przedsięwzięcie pn. "Budowa budynku edukacyjno-sportowego przy Szkole Podstawowej  

nr 2 składającego się z szatni, dwóch sal świetlicy szkolnej, jednej sali czytelni szkolnej, siedmiu 

sal lekcyjnych, sali gimnastycznej 20 × 30 metrów, jednego magazynku sprzętu sportowego, 

kompletu szatni WF, toalet, trzech pomieszczeń technicznych, jednego pomieszczenia dla 

nauczycieli, jednego gabinetu logopedycznego, holu, przejścia z nowego budynku do budynku 

istniejącego, niezbędnych przejść i korytarzy, niezbędnych inf. tech." zmienia nazwę na "Budowa 

Szkoły Podstawowej nr 2 im. Armii Krajowej w Milanówku będącej Centrum Edukacji 

Ekologicznej" - w związku z zakończeniem procesu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, poszerzającej zakres parametrów budowalnych dla działki objętej inwestycją, pojawia 

się możliwość wybudowania nowego budynku Szkoły Podstawowej nr 2. Urząd Miasta Milanówka 

będzie ubiegał się o uzyskanie zewnętrznych dofinansowań na realizację inwestycji. W tym celu 

konieczne jest sporządzenie programu funkcjonalno-użytkowego. Bez zmiany nazwy zadania, nie ma 

możliwości zawarcia umowy z wykonawcą. 

Pełen zakres zmian obrazuje załączniki nr 1 i nr 2 do niniejszej uchwały. 

Radna Janina Moława odniosła się do zapisu „W związku ze zwiększeniem limitów wydatków 

wieloletnich w 2023 roku zwiększono planowaną emisję obligacji w 2023 roku o 2.000.000,00 zł. 

„Rada mówiła wyraźnie, że nie daje zgody na to, żeby zwiększyć o kolejne miliony emisji obligacji. 

Obsługa emisji z roku na rok drożeje. Radna nie widzi uzasadnienia zaciągnięcia nowych obligacji. 

Znajdziemy się w sytuacji, gdzie będzie zaciągnięte mnóstwo obligacji, a obsługa będzie dochodziła 

prawie do 3 mln zł rocznie. Nie będzie środków na żadne wydatki. Radna nie daje zgody na ponowne 

zaciąganie obligacji. Radna prosi o wykreślenie zapisu. 

Radna prosi również o dopasowanie uchwały budżetowej także do WPF, żeby dać realne szanse na 

działania W SP2. 



Radny Jaromir Chojecki zapytał, czy gmina może zamiast pokryć z wydatki z obligacji może to 

zrobić z wolnych środków lub pieniędzy otrzymanych z Ministerstwa Finansów? 

Zastępca Skarbnika musi to sprawdzić. 

Przewodniczący Rady Miasta przypomniał, że kadencja zaczęła się z zadłużeniem na 25 mln zł.  

W tym roku zadłużenie jest w granicach 37 mln zł. Planowane jest 60 mln zł. Na poprzedniej sesji 

przegłosowano wniosek formalny dot. nieformułowania zadłużenia powyżej 58 mln zł. I tak zostało 

podwojone zadłużenie planowane. 

Powiększanie zadłużenia w tak niepewnej sytuacji gospodarczej nie jest korzystne.  

Radna Janina Moława złożyła wniosek formalny, żeby wykreślić zapis „W związku  

ze zwiększeniem limitów wydatków wieloletnich w 2023 roku zwiększono planowaną emisję 

obligacji w 2023 roku o 2.000.000,00 zł”, 

a pieniądze, które brakują, były wzięte z wolnych środków. 

Zastępca Skarbnika musi to skonsultować z RIO. 

Radca Prawny Bartosz Malec uważa, że w tym momencie można się tylko oprzeć na aspekcie 

ekonomicznym. Pod względem prawnym można podjąć tego typu decyzje, jeżeli planowane dochody 

i wydatki będą się bilansować. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji Jolanta Nowakowska poinformowała, że opinia 

komisji  

była negatywna. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek radnej Janiny Moławy, żeby 

wykreślić zapis „W związku ze zwiększeniem limitów wydatków wieloletnich w 2023 roku 

zwiększono planowaną emisję obligacji w 2023 roku o 2.000.000,00 zł” i wpisać „planuje się ich 

pokrycie z wolnych środków”. 

Rada Miasta w głosowaniu: 8-za, 4- głos wstrzymujący, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw. 

Radna Janina Moława złożyła wniosek formalny, aby pozostawić zapis dot. SP2 taki jak 

dotychczas. Wykreślić zmianę zaproponowaną w uchwale budżetowej i WPF. 

Rada Miasta w głosowaniu: 12-za, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 2022–2040 po wnioskach radnych. 

Rada Miasta w głosowaniu: 9-za, 1- przeciw 2- wstrzymujące, 3-nb, podjęła Uchwałę  

Nr 569/LXXII/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata 

2022–2040 po wnioskach radnych. 

 

Ad 5 

Sprawozdanie burmistrza z bieżącej działalności między sesjami i realizacji uchwał i stanowisk 

RMM. 

ZB Marcin Bąk poinformował, że z oczywistych przyczyn, ponieważ ten punkt został wprowadzony 

przy rozpoczęciu obrad, bez uprzedzenia takiego sprawozdania nie ma. 

 

Ad 6 

Zgłaszanie interpelacji i wniosków i pytań oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 

Radna Janina Moława odniosła się do terminów odpowiedzi UM na interpelacje i zapytania. 

 

Ad 7 

Sprawy różne.  

Radna Janina Moława poruszyła temat przekazania własności gminy, samochodu asenizacyjnego do 

OSP.   

Radna zapytała, czy już jest wiadomo, w jaki sposób będzie ten samochód wykorzystywany na rzecz 

gminy? 

Czy to stowarzyszenie będzie teraz świadczyło jakieś usługi na rzecz gminy Milanówek i w jaki 

sposób to będzie rozliczane? 

ZB Marcin Bąk podkreślił, że nawet jak jeździła prywatna firma to technicznych możliwości oceny 

tego nie mieliśmy. Np. Jest miasto zalane, krótki czas pompowania. Nie ma możliwości pomiaru 

ilości pompowanej wody. Przekazanie do OSP samochodu, będzie wymagało zawarcia umowy. 



Burmistrz zdecydował, żeby wyposażyć OSP w ten samochód z wyprzedzeniem. Ile to będzie 

kosztowało, na obecna chwile p. Bąk nie wie. 

Pan Bąk nie wie, dlaczego burmistrz zdecydował, żeby samochód przekazać OSP. 

Radna Ewa Galińska podkreśliła, że gmina przejada budżet na wydatki bieżące. Radna obserwuje 

oświetlenie ulic. Oświetlenie jest wyłączone dopiero o godz. 7: 05. Od godz. 5:00 lampy można 

wyłączyć. Kto nad tym czuwa?  

ZB Marcin Bąk wyjaśnił, że sieć oświetlenia jest zorganizowana tak, że około 1/5 miasta decydują  

o wyłączeniu fotokomórki. Teraz planuje się wyłączniki czasowe. 

Radna Ewa Galińska zapytała, czy nasz samorząd będzie się parał sprzedażą węgla?  

ZB Marcin Bąk wyjaśnił, że przepisy odnośnie do sprzedaży dopiero są procedowane. Żeby gmina 

Milanówek mogła sprzedawać węgiel musiałaby mieć akceptowalną dla mieszkańców cenę węgla, 

ogrodzony, utwardzony plac, zatrudnionego na całą noc stróża. Urządzenie placu i dystrybucji 

pochłania koszty. Musiałby robić to MPWiK, ponieważ gmina nie może mieć działalności 

gospodarczej. MPWiK musiałby mieć wpisaną do PKD dystrybucję węgla. 

Radna Janina Moława poruszyła temat związany z dzierżawcami z targowiska, odnośnie do umów  

i wezwań do wydania gruntu. 

Przewodniczący Rady Miasta poruszył kwestię zmiany regulaminu targowiska. 

Radny Jaromir Chojecki zapytał, czy w sprawie oświetlenia gmina posiada inwentaryzację, audyt 

energetyczny, proponowane rozwiązania modernizacji?  

ZB Marcin Bąk odpowie na pytania e-mailem. 

Radna Janina Moława zadała pytanie w sprawie dbałości o zasób komunalny. Radna zapytała  

o wysokość czynszów. 

ZB Marcin Bąk podkreślił, że czynsze nie były podnoszone od wielu lat. 

Radna Janina Moława poinformowała, że Komisja Rewizyjna przeprowadza kontrolę dotyczącą 

działania Społecznej Komisji Mieszkaniowej. Przewodniczący poprosił burmistrza o informację dot. 

ilości osób w 2021 r. otrzymało mieszkania z zasobu TBS. Przewodniczący otrzymał odpowiedz, że 

to nie podlega ocenie kontroli Komisji Rewizyjnej. Radna ma wątpliwości, ponieważ w roku 2005 

była uchwała 337, gdzie gmina wyłożyła kilka milionów złotych z własnych pieniędzy i ma pule 

lokali komunalnych. Skoro gmina wyłożyła pieniądze, wybudowano ok. 60 mieszkań z założeniem, 

że będzie budowane więcej z partycypacją gminy całkowitą lub częściową, nie można otrzymać takiej 

listy. To nie jest prywatny zasób burmistrza, tylko zasób w ramach Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego. Komisja chciałby wiedzieć jaki procent z oczekujących dostaje mieszkania w tym 

zasobie.  

Radny Krzysztof Wiśniewski podkreślił, że nikt z UM nie odniósł się do protokołu Komisji 

Rewizyjnej. Kontrolowane referaty powinny odnieść się do protokołu. Jaki jest sens pracy komisji, 

skoro urzędnicy podlegający kontroli nie odnoszą się do tego. Praca komisji nie ma przełożenia na 

pracę w UM. 

 

Ad 8  

Zakończenie LXXII Sesji Rady Miasta Milanówka. 

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Napłoszek podziękował za udział w LXXII Sesji Rady Miasta 

Milanówka, zamykając jej obrady. 

Integralną częścią protokołu jest nagranie z sesji opublikowane na stronie Miasta Milanówka. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta Milanówka 

                              |-| 

radny Piotr Napłoszek  

 

Protokółowała  

             |-| 

Małgorzata Obwojska   

 


